
Media geweigerd bij Openbare raadsbijeenkomst, D66 verlaat bijeenkomst en 
stelt raadsvragen  

Ede, 16 januari 2025 – Eerder vandaag is een journalist van de Edese vos de 
toegang tot een openbare informatieve sessie bij Park de hoge Veluwe geweigerd. 
D66 heeft daarna besloten de informatieve sessie te verlaten en heeft direct vragen 
gesteld aan het Edese college over het weigeren van media. De bijeenkomst werd 
georganiseerd op initiatief van het college. Hoewel het om een openbare sessie 
ging, werd de journalist van de Edese vos afgewezen op verzoek van het Nationaal 
Park de Hoge Veluwe, dat stelde alleen Edese raadsleden te willen ontvangen en 
geen media.

D66-fractievoorzitter Sam Elfvering benadrukt het belang van transparantie en een 
open politieke cultuur: “Het is onaanvaardbaar dat een openbare bijeenkomst niet 
toegankelijk is voor de media. Als een bijeenkomst openbaar is, moeten ook de 
media de kans krijgen hun werk te doen en de inwoners goed te informeren.”

De fractie is van mening dat de weigering in strijd is met de geest van de 
Gemeentewet, die stelt dat raads- en raadsgerelateerde bijeenkomsten openbaar 
moeten zijn, tenzij expliciet anders besloten. D66 heeft het college gevraagd om 
duidelijkheid te verschaffen over de situatie en de rol van de gemeente in deze 
beslissing.

"Het is belangrijk dat de gemeenteraad het goede voorbeeld geeft en openheid van 
zaken biedt. Het weigeren van media bij een openbare sessie is een stap in de 
verkeerde richting,” zegt D66-farctievorozitter Sam Elfvering. “We willen van het 
college weten waarom er is meegewerkt aan het verzoek van het Park de Hoge 
Veluwe om de media buiten te sluiten en wat zij zullen doen om te voorkomen dat dit 
in de toekomst nogmaals gebeurt.”


